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Protokoll fört vid Bronsyxan Samfällighets-
förenings styrelsemöte 1 993-1 1 -24.

Närvarande: Magnus Månson
Erik Wredling
Peter Haglund
Gunna r Larsson
Mats Pettersson

samt suppleanterna:
Benita Färdigsson
Bo Larsson

s1.
Föregående mötes protokoll godkändes.

s2.
Den 15 september skedde den årliga tryckspolningen av avloppssystemet. I fal<turan

från Tekniska Verken står det "slamsugning" vilket ifrågasättes av styrelsen. KassÖr
Erik Wredling tar upp frågan med Tekniska Verken.
I början av oktober blev det dock stopp i föreningens avlopp strax öster om den kommunala
stamledningen, varvid tryckspolning åter måste beställas.
De stadgeändringar som genomförts de senaste åren är nu registrerade hos Lantmate-
riets fastig hetsregistermyndig het.
Svensk Kabel-TV har ur vårt basutbud tagit bort programmet Horizont och ersatt det med
Eu rosport I nternational.
Som intressant information kan nämnas att det är möjligt att enbart byta ut själva motorn
itakftäkten Detta blir naturligtvis billigare än a+.t by4a ut hela fläkten. De medlemmar som
villveta mer om detta kan vända sig till någon styrelsemedlem.
Den bergtäkf som Skanska önskat öppna utanför Tortuna ser inte ut att bli av. Chanserna
för ett godkännande minskade drastiskt sedan Länsstyrelsen i en andra remissomgång
sagt nejtill bergtäK under rådande premisser.

Mötets öpp-
nande

Rapporter

Ekonomin

Gårdarnas
kontaktpers.

Snöröjning

lnspektions-
protokoll

s3.
Erik Wredling rapporterade att ekonomin ligger ifas och att bokslutet ser ut att hamna i

nivå med budget.
Styrelsen diskuterade hur kostnaden för reparationen av värmecentralen ska tas ut. Beslut
togs att för just denna post öka lwartalsavgiften per fastighet med 100:- kronor under 5 år.

Dårefter kommer reparationen att vara tillfullo betald. (Utgiften täckes f.n. med lilo/da medel
ur föreningens fonder)

Gårdarnas kontaktpersoner för 1994 blir.
Bronsl<ittelgatan 4
Bärnstensgatan
Kultfxgatan 28
Bronslursgatan 32

s4.

Per Burell
Vakant (, /,
Gert Berglind/Maria Ferngren
Axe Karlsson

ss.
Gunnar Larsson flck i uppdrag att kontaKa tidigare års entreprenör för att fastställa årets
rutiner och kostnader för (eventuell) snöröjning.

s6.

Efter det att de flesta protokollfrån medlemmarnas inspeKion under resp. fastighet in-
kommit, har det visat sig att det flnns brister på en de| håll. Mats Pettersson flck i upp-
drag att med assistans från Bo Larsson göra en sammanställning av kommentarerna.



Beroende På resultatet av detta
bristerna av en fackman.
Det kan också fastställas att alla protokoll ännu ej lämnats
sonerflä, varfor den som fortfarande "sitter på" sitt protokoll

Mats Pettersson, Bronsnålsgatan 1 .

in till styrelse eller kontaktper-
omedelbart bör lämna le! till

S 7. Värmecentra-
len

Under början av november skedde den stora renoveringen av värmecentralen som tidigare

aviserats. iletvattnet var helt avstängt under en dag för byte av masl<ineri och tyvärr blev,

igångsattningen ej helt perfeK, efteÅom luft i systemet innebar att värmen inte kom ut till

resp. fastighet förrän sent på hvällen den aktuella dagen.
t Oötta sammanhang kan nämnas att fram till det att slutlig intrimmning (senast 94-01-31)

av systemet har gjorts av Radiator VVS, finns det risk för att värmefÖrsÖrjningen inte fungerar

"sorn vanligt".
Sluiligen kän också nämnas att vissa nya värmeväxlare (i resp. fastighet) fungerar så att när

shunten är max öppen räcker inte kapaciteten till för att åven ge tappvarmvatten'

s8. Stereo-Tv

Några grannar har problem med dåligt ljud på sina stereo-TV-apparater- FÖratt penetrera hur

utbiett-problemet ar pan de som har iiknande problem meddela detta till Benita Färdigsson,

Lurblåsargatan 3.

kommer sedan beslut att fattas om närmare kontroll av

ss.
Nästa möte bestämdes preliminärt till 94-01-26.

s 10.
Ordf. Magnus Månson tackade för visat intresse och förklarade mÖtet avslutat.

Västerås 93 -11 -24 Justeras:

Sekr. Peter

Nästa möte

Avslutning

Månson


